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Osalesid:  

Lastevanemate esindajana- Karine Võhmar, Jacklyn Roos 

Kooli esindajana- Veera Sibrik, Tiit Salvan  

Volikogu esindajana-Veljo Kingsep 

Vallavalitsuse esindajana–Tauno Võhmar 

Koosolekut juhatas: Karine Võhmar 

Koosolekut protokollis: Jacklyn Roos 

 

Päevakord: 

1. 2016/2017 õppeaasta kokkuvõte 

2. 2017/2018 õppeaasta kooli poolsed prioriteedid  

3. Hoolekogu tööplaan  

 

 

 

1. 2016/2017 õppeaasta kokkuvõte: 

 

Direktriss Veera Sibrik andis põgusa ülevaate 2016/2017 õppeaastal läbi viidud koostööst 

huvipooltega, nt korraldati lastevanemate rahulolu-uuring, millest kahjuks võeti passiivselt 

osa. Uuringus selgus, et suurem osa vastanuist olid kooli poolse panusega laste õppetöösse 

rahul. Samuti osalesid õpilased erinevates koostööprojektides, milles saavutati väga häid 

tulemusi.  Direktriss tõi välja punkti, et pidevalt korraldatakse kooli personalile 

täiendkoolitusi ja arendati arengukeskkonda, mille käigus uuendati spordiväljakut, loodi 

lipuväljak ja täiendati õppevahendeid.  
  

2. 2017/2018 õppeaasta kooli poolsed prioriteedid: 

Direktrissi sõnul soovib kool omalt poolt jätkata koostööd hoolekogu, lastevanemate  ning 

kooli personali vahel. Soovitakse korraldada õppeprotsessi nii, et pidevalt oleks tagatud 

võimalus uuendada õppekava ja hinnata õpilasi individuaalselt. Ühe näitena õppetöö 

korraldamise kohta, tõi direktriss välja hetkel õpilaste jaotumise klassides, kus arvestatakse 

laste eripära ja võimeid.  

3. Hoolekogu tööplaan: 

Räägiti hoolekogu koosseisust ja tööplaanist, aseesimees Karine Võhmar lubas pakiliste 

küsimuste korral hoolekogu koosseisu kokku kutsuda ning hoolekogu jätkab oma tööd senise 

põhimõtete alusel.  Ühtlasi avaldas aseesimees hoolekogu nimel kiitust Mäetaguse 

Põhikoolile. 

 

 

Juhatas: Karine Võhmar                                                            Protokollis: Jacklyn Roos  


